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Heldur Harry 
Põlda ja Arsise 
kellade ansambel 
jõuavad 
Saaremaale

Kuigi Arsise jõulukontser-
tide traditsioon sai alguse 
juba 1993. aastal, pole pü-
hadekontserti Saaremaal 
varem antud.

Vaatamata keerulisele 
olukorrale tuleb Arsis Saa-
remaale suisa kahe kellade 
ansambliga, kaasas suurim 
kellakomplekt, mis saartel 
kõlanud. Lisaks kaunile 
kellamuusikale kuuleb rah-
vusooper Estonia noore so-
listi, saarlase Heldur Harry 
Põlda häält. 

Arsisega on Heldur Har-
ry koostööd teinud varem-
gi, kui tema kümne aasta 
tagune poiss-soprani hääl 
sai talletatud Arsise kella-
de ansambli plaadile. 
Nüüd, küpse tenorina on ta 
endale nime teinud juba 
mitmetes rollides, kus tema 
nooruslik sarm ja võluv 
hääletämber on kiiresti 
publiku südame võitnud.

Pühademuusikat kauni 
kellade kõla ja maheda-
häälse tenori sümbioosis 
kuuleb 19. detsembril kl 15 
Orissaare kultuurimajas ja 
kl 19 Kuressaare Lauren-
tiuse kirikus. Kõikide 
kontserdikülastajate ja esi-
nejate tervise huvides 
kandkem maski ja hoid-
kem distantsi! 

Uudistetoimetus

E-jõululaadalt saab saaremaist kaupa

Revisjonikomisjon: miks 
Saaremaa spordikooli 
õpilased esindavad klubi?
Saaremaa vallavolikogu re-
visjonikomisjoni hinnangul 
ei ole korrektne, kui Saare-
maa spordikooli õpilased 
esindavad kooli asemel klu-
bisid. 

Revisjonikomisjon järel-
dab Saaremaa spordikoolis 
tehtud kontrollist, et klubi 
esindamine tuleb täpselt sä-
testada. Komisjon näeb prob-
leemi ka selles, et spordikool 
allub valla haridus- ja noor-
sootöö osakonnale, mille juht 
Urmas Treiel on MTÜ Kerge-
jõustikuklubi Saare liige. 
Spordikooli kergejõustiklased 
esindavad aga võistlustel klu-
bi ning neile hüvitatakse osa-
liselt sõidukulud. “Näeme 
siin viiteid toimepiirangu rik-
kumise ohule ja palume seda 
ohtu vallavalitsusel kaaluda,” 
öeldakse revisjoniaktis. 

Vallavalitsus revisjoniak-
tis esitatud palvele otseselt 
vastanud ei ole. Märgiti vaid, 
et kui õpilasel pole võimalik 
spordikooli esindada, võib 
kokkuleppel esindada klubi. 
Oluline on see, et õpilasel 
oleks väljund ja võimalus 
võistlustel osaleda. 

Revisjonikomisjon juhtis 
tähelepanu ka juhtumile, kui 

spordikool hankis staadionil 
lõhutud seina parandamiseks 
plaadi, mille hind oli 547 eu-
rot. Parandamise maksumust 
uuris ka klubi, kes oli lõhku-
mise eest vastutav ning ne-
mad said pakkumise hinna-
ga 11,9 eurot. Revisjonikomis-
joni hinnangul ei tekita 
46-kordne hinnavahe ja di-
rektori ütlused usaldust ning 
seega palutakse vallavalitsu-
sel kontrollida spordikooli 
hangete praktikaid. 

Vallavalitsus hindas direk-
tori käitumise korrektseks. 
Saarte Häälele teadaolevalt 
tuli vahe sellest, et staadionit 
haldav spordikool soovis osa 
välja vahetada originaalosa 
vastu, teine pool hankis aga 
alternatiivse lahenduse. 

Veel palus revisjonikomis-
jon vallavalitsusel pöörata tä-
helepanu kooli alusdoku-
mentide korrektsusele, ko-
hustuste täitmisele ning kaa-
luda alternatiivsete lahendus-
te leidmist laskespordi aren-
damiseks. 

Vallavalitsuse hinnangul 
laienevad laskmise harrasta-
mise võimalused Kaitseliidu 
uue tiiru avamisel. 

Raul Vinni 


